

Date: April 13<sup>th</sup>, 2021

Circular No: 69/ AY 2020-2021

**Subject: Daily face-to-face teaching and learning, NO MORE alternative weeks for 2021-22**

Dear Parents,

After careful consideration, discussions with many of our parents, and our in-depth in-house research and observations, it is clear that our students will benefit more from **daily face-to-face teaching and learning in all K-11 classes for the new academic year 2021-22**, without making use of the alternative week model, or study week at home.

We felt that having our students at the school **on a daily basis** and in their classrooms, is more valuable, not only to support our working parents but to really benefit our students' learning and their attainment and progress.

Parents that are still hesitant to send their children to school in 2021-22, due to the pandemic and or other medical or safety reasons will still have the option of **Full Distance Learning subject to ADEK's regulations and guidelines for 2021-22**. However, students will remain in their class setting for the full year, without changing their class sections or class teachers.

We trust that you will be satisfied with this **new decision for face-to-face teaching on a daily basis for all students (K-11)** for the new academic year 2021-22.

Our plan is to keep the number of students per class within the strict safety regulations of ADEK and DOH. The school will continue with taking precautionary measures of thorough cleaning, social distancing and safety screens, frequent handwashing procedures, the sanitizing of all resources and the wearing of masks.

In addition, we also plan to employ **more teaching staff and more learning support staff**, to address our students' needs and to provide the best opportunities and learning for all our students on a daily basis.

**Re-register your children now for 2021-22**, to be part of this incredible new plan where your children will receive face-to-face support and learning on a **daily basis**, without making use of the alternative week model where your children will be at home for a week.

Our main objective is to provide the best teaching and learning opportunities on a daily basis for your children in the class and in a safe, caring, engaging, and interactive learning environment.

Yours sincerely,



Antoinette Brown  
Principal Director



التاريخ: 13 إبريل 2021

تعميم رقم: 69 / العام الأكاديمي 2020-2021

الموضوع: التدريس والتعلم الصفي يوميًا، لا مزيد من الأسابيع البديلة لعام الدراسي 2021-2022

السادة أولياء الأمور الكرام،

بعد دراسة عميقة ومناقشات مع العديد من أولياء الأمور وأبحاثنا وتقييمنا الداخلي، **نود ابلاغكم أن مدرسة أجيال الفلاح ستعتمد نظام الدراسة اليومي لطلاب التعليم الصفي خلال العام الدراسي الجديد 2021-2022، دون استخدام نموذج الأسبوع البديل، أو أسبوع الدراسة في المنزل.** حيث من الواضح أن طلابنا سيستفيدون أكثر من التدريس والتعلم وجهًا لوجه يوميًا في جميع فصول من الروضة الى الصف الحادي عشر.

أن وجود طلابنا في المدرسة على أساس يومي وفي فصولهم الدراسية، هو أكثر قيمة، ليس فقط لدعم أولياء الأمور خلال أوقات العمل، ولكن لإفادة تعلم طلابنا وتحصيلهم وتقديمهم.

الآباء والأمهات الذين ما زالوا مترددين في إرسال أطفالهم إلى المدرسة في 2021-2022، بسبب الوباء أو لأسباب طبية أو لأسباب أخرى تتعلق بالسلامة، سيظل لديهم خيار التعلم الكامل عن بعد وفقًا للوائح وإرشادات دائرة التعليم والمعرفة لعام 2021-22. ومع ذلك، لن يتم تغيير الفصول الدراسية للطلاب خلال السنة الدراسية في حالة تغيير النظام التعليمي، حيث سنعمل على أن يبقى الطالب في نفس الصف مع نفس المدرس.

نحن على ثقة من أنك ستكون راضيًا عن هذا القرار الجديد للتدريس وجهًا لوجه على أساس يومي لجميع الطلاب من الروضة الى الصف الحادي عشر للعام الدراسي الجديد 2021-2022.

تتمثل خطتنا في الحفاظ على عدد الطلاب في كل فصل ضمن لوائح السلامة الصارمة المعمول بها في دائرة التعليم والمعرفة وهيئة الصحة. ستستمر المدرسة في اتخاذ التدابير الاحترازية للتنظيف الشامل والتباعد الاجتماعي وشاشات الأمان وإجراءات غسل اليدين المتكررة وتعقيم جميع الموارد وارتداء الأقنعة.

بالإضافة إلى ذلك، نخطط أيضًا لتوظيف المزيد من أعضاء هيئة التدريس والمزيد من موظفي دعم التعلم، لتلبية احتياجات طلابنا وتوفير أفضل الفرص والتعلم لجميع طلابنا.

**التسجيل للعام الدراسي 2021-2022 مفتوح الآن**، نرجو التواصل مع قسم التسجيل لحجز مقعد، لتكون جزءًا من هذه الخطة الجديدة المذهلة حيث سيتلقى أطفالكم الدعم وجهًا لوجه والتعلم الصفي بدوام كامل.

هدفنا الرئيسي هو توفير أفضل فرص التدريس والتعلم على أساس يومي لأطفالكم في الفصل وفي بيئة تعليمية آمنة، ورعاية جذابة وتفاعلية.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون  
مديرة المدرسة

